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Campusskolens skolebestyrelse 
 

Dato 27/11 2019     

Tidspunkt Kl. 18.00-20.00 Skolebestyrelsesmøde – skolen byder på lidt godt at spise kl. 18.00 

Sted Konferencerummet 

Deltagere SB og daglig ledelse 
Afbud fra: Louise og Jens Otto 

Dagsorden 
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ans

var 
Noter til referat 

18.00-
18.25 

Spisning og fotografering    

18.25-
18.30 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Charlotte Godkendt 

18.30- 
18.40 

Nyt fra Elevrådet  Gayush Der er ikke noget nyt, men der 
kigges på årgangsråd.  
Elevrådet er det eneste sted hvor 
alle elever er samlet.  
Der er 20 elever fra 8.årgang, der 
går Lucia d.13.dec. 
Juleklip og kåring af bedste op-
pyntning af klasse og dør, står 
elevrådet for.  

18.40-
19.00 

Budget Gennemgang af processen samt 
indblik i forbrugsoversigter 

Mia/Kristina Mia fortæller om budgettet og den  
Budgetproces der starter i dec.  
2019. omkring det nye budget.  
Alle fik udleveret en  
procesplan.  
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Der forventes et overskud på 
1,2 mio. dette skyldes at vi har 
afsat en buffer på 600.000 til  
hvis vi fik elever i andre skole – 
bud.  
Vi har også søgt penge og  
har fået 500.000 det har vi bl.a. 
brugt til at indkøbe nye pc’er.  
Vi har yderligere modtaget  
 300.000 fra feriepenge og vi  
Har også søgt ind i inklusions – 
Midler og fået 200.000.  
Der er også flere elever i 10.kl,  
End budgetteret med, hvilket også  
giver flere penge. 
 
Vi håber, at vi kan overføre, de 
penge der ikke når at blive brugt,til  
Budgettet 2020. Vi har gode  
begrundelser for overførelsen. Bl.a 

sendt modtagelse af penge. 
Bliver pengene ikke overført,  
Kommer de i kommunekassen. 
 
Nogle af de puljerne vi har søgt,  
Kan vi søge ind i igen. Politiske  
ændringer omkring time- 
fordelingen giver os flere penge,  
da eleverne skal have flere timer i 
udskolingen.  
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De1,2 mio. kan ikke ”bare”  
bruges til indkøb af pc’er og  
flere lærere.  
 
SB vil på et andet møde, se 
mere på økonomien.  
 
Der kommer en endelig afreg- 
ning af budgetåret.  
 
Der er et enigt ønske om en  
grundig indførelse i budgettet. 
 
Der er ingen besparelser på  
almendelen, men der skal  
spares 2 mio. på det  
specialiseret område.  
 
Ønske om at bruge penge på 
At eleverne udvikler kompe- 
tencer inden for matematik ved 
at lærerne får mere tid. 
 
Hvis lejrskole ønskes skal det 
medtænkes i budgettet. Skolen 
tænker, at man ikke behøver 
at have det med i budgettet,  
da man kan se på at finde  
midlerne på anden måde – se 
referat fra sidste møde. 
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LMU har ikke set procesplanen  
endnu, de ser den d.29/11.19 
Forslag: 
Kunne bestyrelsen få en post på 
budgettet til f.eks. et foredrag  
for alle forældre. 
 
Forslag: 
Et ekstra møde i januar, hvor vi  
kun taler om lejrskole. Lærerne  
skal have mulighed for, at give 
deres mening til kende enten  
på LMU eller RT-møde. 
 
Kontaktforældrene skal også  
have mulighed for, at blive hørt 
omkring lejrskoler.  
 
Forslag: 
Eleverne kommer afsted på en 
Overnatning, hvor eleverne på 
dag to arbejder hjemme. 
 
Beslutning: 
MIA og KRF laver en procesplan 
for drøftelse omkring om vi skal  
have lejrskoler eller ej og om vi  
skal have et ekstra møde i januar. 

 19.00-
19.30 

Virksomhedsstrategien Indblik i Virksomhedsstrategien.  
Hvad er status i de fire spor?  

Kristina Skolen skal have og har en 
Virksomhedsstrategi (VS) 
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Hvilke mål arbejder vi ud fra i 
dette skoleår?  
 
Deltagelse i skoleforum d. 5/12 
2019 og d. 7/1 2020 
 

De fire pinde der ligger i VS er: 

 Faglig progression, med 
Fokus på dansk og mat. 

 Elevtrivsel, med fokus på 
støtte og motivation 

 Medarb. Trivsel, fokus 
På nedbringelse af syge-
fravær og socialkapital. 

 Kommunikation 
 

Politiske målsætninger: 

 At gøre eleverne dygtigere 

 At højne elevernes trivsel 

 At have fokus på medarb. 
trivsel 

 At øge tilvalget af folke- 
skolen. 

De enkelte spor omhandler de  
Politiske målsætninger. 
 
På skoleforum mødes elever, 
skole, forældre, politikkere og 
forvaltning, hvor de politiske  
Målsætninger diskuteres.  
 
Punktet tages op igen i SB, for 
yderlig udfoldelse.  
KRF sender VS ud til SB. 
 
Vigtige datoer. 
Der er skoleforum 
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5.dec. øget tilvalg af folkeskolen. 
SB deltagelse ses meget gerne. 
 
16. jan. Evaluering af VS på de 
enkelte skoler.  

19.30-
19.40 

Evaluering af 
kontaktforældremødet 

Hvilke input fik vi?  
Hvad skal vi være 
opmærksomme på 
fremadrettet? 
Er der aktive tiltag, som skal 
tages med det samme?  

Kristina/Charlot
te 

Oplevelse af at kontaktforældre 
Punktet blev et hovsa-punkt. 
 
Ønske om en gruppe i Aula for  
Kontaktforældre. 
 
Skal referatet lægges op til  
kontaktforældrene i AULA? 
 
Kontaktforældrene kan ikke  
komme med indsigelser til  
referatet, men komme med 
input til SB og skoleledelsen.  
 
Ledelsen skal være klarere i  
Kommunikationen til klasserne. 
 
Hvordan kan SB tale med  
lærerne om forventningerne til  
hvad kontaktforældrene skal. 
 
Lærerne bruger et PP-show med 
info, hvor der til sidst på mødet 
vælges der til kontaktforældre.  
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Skolen tager det med tilbage til 
lærerne og ved at vi har lavet 
et princip for kontaktforældre,   
bliver det vigtigt, at alle klasse har 
kontaktforældre.  

19.40-
19.50 

Ansættelser Afdelingsleder 
Campus+ 

Kristina Hvem deltager til samtalerne? 
Charlotte skriver til Jens Otto om  
Han vil deltage i samtalerne.  
Kirstine vil deltage hvis, andre ikke 
Kan deltage.  
 
Campusplus er udfordret på 
personalefronten. En har sagt op  
og der er en sygemeldt. Der  
kommer et stillingsopslag. Skolen 
har bedte om hjælp hos andre  
skoler og sparring omkring  
Campusplus. 

19.50-
20.00 

Kursus hos Skole og forældre 

 

 

 

 

 Punkter til næste møde 

 

- Lejrskole 

- Afgangsprøverne 

2019 

-  

Punkter fremadrettet: 

 

Kunne et kursus hos Skole og 
forældre give mening for os som 
ny bestyrelse?  
 
 
Punkter til næste møde?  

Kristina KRF syntes, at det kunne være en 
god ide med et kursus.  
 
SB nikker til at de gerne vil deltage. 
Det er vigtigt, at SB kender datoen 
i god tid. Det er en lørdag fra 9 -15. 
Skole og forældre kommer ud til 
skolen.   
Kirstine undersøger hvornår. 
 
Næste møde: 

- Lejrskole 
- Afgangsprøverne 
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- Ringsted 

Natten/Børnefestival 
- Kontaktforældremøde på  

til mødet i feb.  
 

 
 

 

 

 


